
 

 

 

現金劵有效期至: 31 Dec 2017    Account No. :  X074 

Cash Coupon valid till: 31 Dec 2017  

 

卓紀身體檢查計劃 HK$300 現金劵 

HK$300 Cash Coupon for Premier Health Check Plan 
 

閣下享用服務前請先致電卓紀保健 2785-7011 預約登記或查詢，並出示現金劵正本以享用是項服務。 

Simply call Premier MediCare Services Ltd at 2785-7011 for appointment before the check up, please present 
the original copy of this coupon to the centre. 
 

檢查部份 

Laboratory Investigation 

化驗項目 

Test Item 

計劃 Plan  

(PPRCP3) 

體格檢查 

General Physical 

Examination 

身高、體重、血壓、脈搏、體重指數、脂肪測試 

Height, Weight, Blood Pressure, Pulse, Body 

Mass Index (BMI), Body Fat 

  

血液檢查 

Blood Picture Screening 

全血球計數（血色素測定、壓積、紅血球、紅血

球平均容量、血色素、濃度、血小板、白血球） 

Complete Blood Count (CBC) (Haemoglobin, 

P.C.V., R.B.C., M.C.V., M.C.H., M.C.H.C., 

Platelets, W.B.C.) 

  

腎臟功能檢查 

Renal Function Screening 

小便微分析 (酸鹼值、比重、尿糖、尿蛋白、尿

白血球、尿血、尿膽質原、尿膽色素、尿酮、尿

亞硝酸鹽) Urine Analysis (pH, Specific Gravity, 

Glucose, Albumin, Leucocyte, Blood, 

Urobilinogen, Bile, Ketones, Nitrite) 

  

肌酸酐 Creatinine  

肝臟功能檢查 

Liver Function Screening 
谷丙轉氨酶 SGPT/ALT  

冠心病率檢查 

Coronary Risk Screening  

總膽固醇 

Total Cholesterol 
  

糖尿病檢查 

Diabetes Screening 

血糖 

Glucose (Random) 
  

痛風症檢查 

Gout Screening 

尿酸 

Uric Acid 
  

原價 Original Price HK$580 

扣除 HK$300 現金劵，折實價 Discounted Price HK$280 

凡參加以上檢查計劃，即可享有中英文電腦分析化驗報告及免費電話查詢有關化驗報告！ 

Value-added Services: Computerized (LIS) Laboratory Health Check Report with Interpretation (Chinese & 

English) and Free Enquiry Services for the Health Check Report (by Phone)! 
 

條款及細則 

1. 本計劃由柏域資訊顧問有限公司（“柏域資訊”）為客戶所安排，並由卓紀保健（“卓紀”）提供服務。2. 有關卓紀提供之服務及質素，柏域

資訊恕不負責。3. 需出示現金劵正本以享用是項服務。4. 本現金劵不可兌換現金或更改作其他服務。5. 如遺失本現金劵，將不獲補發。6. 本

現金劵只可於有效期內使用。 7.柏域資訊概不負責一切有關服務之醫療及法律責任或卓紀與換領人之間之任何爭議。8. 檢查報告可於一星期

後於檢查中心索取。9. 若服務中心或辦公時間有任何更改，將不會另行通知。 
 
 
Terms and conditions: 

1. This coupon is arranged by P&R Consultancy Company Limited (“P&R”) and service provided by Premier MediCareServices Ltd (“PMS”). 

2. P&R does not bear any responsibility and liability on the quality and service provided by PMS. 3. Original coupon must be presented to 

redeem the service. 4. This coupon cannot be exchanged for cash or other services. 5. Coupon will not be re-issued in case of loss. 6. This 



 

 

coupon is deemed invalid after its expiry date. 7. P&R bears no responsibility in dispute between the service provider or PMS for medical 

issues related to medical services provided by the service provider. 8. Examination result can be collected at the centre after 1 week. 9. Any 

changes in availability of centre and service hour will not be informed after coupon is issued. 

 

此乃電腦自動編印之文件，故無需簽署。This is a computer printout.  No signature is required. 

 
 
Account No. :  X074 

預約登記或查詢 : 2785-7011 

 

 
 
 
 
 

檢查前注意事項 Important note before the check up: 

1. 檢查前 8 小時不可進食、餐飲或服用藥物。2. 孕婦或接受抗凝血劑藥物之人士進行驗身前應諮詢家庭醫生意

見。 3. 行經中之女士不宜進行小便測試。 

1. No eating or drinking or taking of any drug within 8 hours before the examination. 2. Pregnant lady or 
anymembers who are suffering from bleeding disorders or receiving anti-coagulant therapy are advised to 
consult his/her medical doctor prior to receiving the services. 3. Lady in menstruation period is not suitable for 
urine test. 

 

卓紀保健指定化驗服務中心 PMS Appointed Laboratory Servicing Centres 開放時間  Opening Hours 

 

V-Care 健康中心 - 香港銅鑼灣百德新街 2-20 號恆隆中心 23 樓 2302 室 

V-Care Health Centre - Room 2302, Hang Lung Centre, 2-20 Paterson St, 

Causeway Bay, H.K. 

 

星期一至五  

Mon to Fri 

 
星期六 Sat 

 

9:30am to 1:30pm    

2:30pm to 6:30pm 

 

9:30am to 1:30pm 

2:30pm to 6:00pm 

標準病理檢驗所 - 九龍彌敦道301-309號嘉賓大廈6樓613室 

PHC Medical Diagnostic Centre Ltd. - Room 613, 6/F, Champion Building, 

301-309 Nathan Road, Kowloon 

星期一至六 

Mon - Sat 

9:30am to 1:30pm 

2:30pm to 6:30pm 

V-Care 健康中心 - 新界荃灣青山道 264-298 號南豐中心 11 樓 1107 室 

V-Care Health Centre - Room 1107, Nan Fung Ctr, 264-298 Castle Peak Rd, 

Tsuen Wan, N.T. 

星期一至六 

Mon – Sat 

 

星期日 Sun 

9:30am to 1:30pm 

2:30pm to 6:30pm 

 

9:30am to 1:30pm 


